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Raport de Cesiune  
pentru perioada 1-31 ianuarie 2023 

 
 
Numele clientului: Transgaz 
Obiectul studiului: Informații relevante referitoare la compania Transgaz, angajații acesteia, alte companii din domeniul 
energiei și al gazelor, dar și cu privire la modificări ale legislației din domeniu sau alte informații relevante pentru piața de 
energie și gaze, apărute pe posturile TV naționale și locale, dar și în jurnalele de știri de la diferite radiouri naționale. 
 

6 ianuarie 2023 
 
 

Calificativ: 
 

NEUTRU 
Bună, România! B1TV-19:00 

 

       
   În cadrul emisiunii s-au discutat următoarele subiecte: 
 

- Moderatorii emisiunii, Radu Buzăianu și Răzvan Zamfir, vorbesc despre 
primele uriașe pe care le-au primit angajații Transelectrica, spunând că șefa 
de la Resurse Umane și-a dat cea mai mare primă de Crăciun, de 20.000 de 
lei. Răzvan Zamfir spune că a apărut și o reacție din partea companiei 
Transelectrica, care a obținut în urmă cu câțiva ani de la ANI dreptul de a 
secretiza veniturile angajaților. Transelectrica a declarat că salariile sunt atât 
de mici, încât oamenii rămân motivați doar de aceste prime de Crăciun. 

- Răzvan Zamfir mai spune că au reacționat și liderii sindicali de la Sindicatul 
Universul, aceștia cerând Transelectrica să spună care a fost algoritmul în 
baza căruia s-au dat aceste prime, deoarece nu există niciun fel de logică în 
atribuirea acestora. 
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Calificativ: 
 

NEUTRU 
Exces de putere Antena3-21:00 

 

       
   În cadrul emisiunii s-au discutat următoarele subiecte: 
 

- În cadrul emisiunii este difuzat un material cu privire la mina de uraniu 
Tulgheş-Grinţieş. Deși ministrul Energiei, Virgil Popescu, a anunțat în repetate 
rânduri că mina va fi deschisă, acest lucru nu s-a întâmplat. 

- Sunt experţi care spun însă că de la Tulgheş-Grinţieş s-ar putea extrage 
120.000 de tone de uraniu pe an, însă estimează că nu mai devreme de patru 
ani. 

- După studii nenumărate făcute după 1989, tot nu se ştie care e costul de 
exploatare, cât se poate scoate în condiţii profitabile. Studiile nu au fost făcute 
ţinând cont de noile tehnologii şi de noile condiţii de mediu. 

- Ministerul Energiei a plătit în 2021 peste zece milioane de lei pentru un studiu 
de fezabilitate comandat de Compania Naţională a Uraniului în vederea 
deschiderii exploatării de la Tulgheş-Grinţieş. De atunci şi până acum, niciun 
Guvern nu a aprobat investiţia estimată în 2013 la circa 407 de milioane de 
lei, cu tot cu TVA. 

- Mai mult, Curtea de Conturi a constatat în 2012 mai multe ilegalităţi cu privire 
la atribuirea şi derularea contractului de realizare a studiului de fezabilitate, iar 
justiţia i-a dat dreptate. 

- Adrian Mitroi, profesor, spune că presiunea europeană împotriva energiei 
nucleare este încă prezentă, iar Germania a fost foarte vocală în această 
privință. Acesta mai spune că Nuclearelectrica este o mare companie a 
României, dar pentru a-și pune în aplicare proiectele are nevoie nu doar de 
bani, dar și de avize.  

 

21 ianuarie 
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Calificativ: 
 

NEUTRU 
România la raport – 21 ian 

RomâniaTV-
21:00 

 

        
  În cadrul emisiunii s-au discutat următoarele subiecte: 
 

- În cadrul emisiunii este difuzat un material în care se vorbește 
despre refuzul companiei OMV de a plăti taxa de solidaritate 
cerută de Bruxelles și se speculează că statul ar fi lăsat 
companiei o portiță de scăpare atunci când a elaborat legea. 
Pe surse, se spune că statul român ar fi fost amenințat de 
compania OMV că nu va mai da drumul la exploatările de gaze 
din Marea Neagră dacă va fi pusă să plătească acea taxă de 
solidaritate.  
 

Calificativ: 
 

NEUTRU 
Deschide lumea – 21 ian 

RealitateaPlus-
19:00 

 

        
  În cadrul emisiunii s-au discutat următoarele subiecte: 
 

- În prin legătură directă, Anca Alexandrescu, juralist, vorbește 
despre contractul de privatizare al Petrom și spune că în 2004 
SRI a făcut informări clare în legătură cu metoda de evaluare a 
valorii Petromului deoarece erau suspiciuni că a fost 
subevaluat. Aceasta mai spune că există indicii că OMV-ul a 
fost favorizat în mod clar în ceea ce privește privatizarea 
Petrom. 

- Viorica Dăncilă, fost premier al României, spune că taxa de 
solidaritate și refuzul de a plăti taxa de solidaritate se bazează 
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22 ianuarie 
 
 

Calificativ: 
 

NEUTRU 
Culisele statului paralel – 22 ian 

RealitateaPlus-
21:00 

 

        
  În cadrul emisiunii s-au discutat următoarele subiecte: 
 

- Moderatoarea emisiunii, Anda Alexandrescu, vorbește despre privatizarea 
OMV Petrom și spune că Petromul a fost subevaluat atunci când a fost 
privatizat, iar contractul a fost în favoarea austriecilor și nu în a statului 
român. 

 

27 ianuarie 
 
 
 

pe o greșeală făcută în mod intenționat în ordonanța de 
urgență. Aceasta spune că s-a vrut ca OMV-ul să nu fie taxat, 
altfel se făcea prima dată un calcul un calcul și după se dădea 
OUG-ul. 
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Calificativ: 
 

NEUTRU 
Casa Verde de trei miliarde 

Digi24-19:10 
1min 47s 

Antena1-19:24 
1min 47s 

Antena3-18:28 
7min 02 s 

Antena3-23:28 
2min 40s 

 

   
 Ministerul Mediului vrea să aloce trei miliarde de lei pentru sprijinirea românilor  
care vor să își producă singuri energia electrică. Bugetul este de 4 ori mai mare 
decât anul trecut, astfel că vor putea fi finanțate peste 150.000 de proiecte de 
instalare de panouri fotovoltaice, potrivit ministrului Mediului. Anul trecut, 40.000 
de români au primit finanțare pentru a-și instala panouri. 
  În ultimele săptămâni, cererile pentru panouri au explodat, mai ales după 
ieftinirea considerabilă a panourilor, care a fost determinată de scăderea TVA cu 
14%. Specialiștii estimează că numărul românilor care vor alege surse 
alternative de energie va fi triplu anul acesta, dar și că numărul acestora ar fi mai 
mare dacă statul ar restarta AFM-ul și dacă nu ar mai dura atât de mult 
aprobarea și procesarea cererilor la operatorii de distribuție. 
 
VIDEO Digi24 
VIDEO Antena1 
VIDEO Antena3 

 
 
Numele clientului: Primăria Municipiului Cluj-Napoca 
Obiectul studiului: Informații relevante referitoare la primarul Emil Boc, Primăria Municipiului Cluj-Napoca, Consiliul 
Județean Cluj și angajații acestora, partidele politice locale sau alte informații relevante pentru primărie și consiliul 
județean, apărute pe posturile TV naționale și locale, dar și în jurnalele de știri de la diferite radiouri naționale.  
 
 

http://5.2.198.101/Gaz/2023/ianuarie/27_01/27ian_digi_verde.mp4
http://5.2.198.101/Gaz/2023/ianuarie/27_01/27ian_a1_verde.mp4
http://5.2.198.101/Gaz/2023/ianuarie/27_01/27ian_a3_panou.mp4
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13 ianuarie 
 

Drumul Apusenilor, care traversează una dintre cele mai frumoase zone din Munții Apuseni, a fost recent deschis, 
după 2 ani de lucrări. Șoseaua face legătura între județele Cluj și Bihor. Autoritățile au construit 9 km de trotuare și au 

modernizat 80 de podețe și 7 poduri, iar pe marginea șoselei au fost construite stații de autobus, parcări și au fost 
instalate parapete metalice. Alin Tișe, președintele CJ Cluj, a declarat că Drumul Apusenilor este un drum important, 

de o lungime de 25 de km și permite accesul în peste 280 de locuințe. 

    ştire cu caracter episodic 

Drumul Apusenilor s-
a deschis 

1min 44s 

Digi24 (19:13) 
caracter pozitiv  

 

Drumul Apusenilor a fost recent 
dat în folosință 

1min 43s 

Digi24 (20:20) 
caracter pozitiv  

 

Români are o nouă șosea impresionantă 

1min 41s 

Digi24 (22:13) 
caracter pozitiv  

 

http://5.2.198.101/video/2023/ianuarie/13_01/13ian_digi_drum.mp4
http://5.2.198.101/video/2023/ianuarie/13_01/13ian_digi_drum2.mp4
http://5.2.198.101/video/2023/ianuarie/13_01/13ian_digi_drum3.mp4
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